

# Grundejerforeningen Holmehus

## Referat af bestyrelsesmøde 02. november 2016

### Dagsorden

1. Referat/sekretær
2. Beretning formand
3. Regnskab foreningen, vejfond
4. Opfølgning pladsen HOFOR
5. Opfølgning generalforsamling vedr bump
6. Kommende generalforsamling
7. Eventuelt

**Fremmødte:** Lars, Michael, Poul, Noah, Gert,

**Afbud:** Lasse

### Referat fra sidst

Ingen kommentarer til referatet fra sidst.

### Beretning (formand)

Formanden har taget kontakt til den nye ejer af Kaspers grund som er i ingenørbranchen, og han vil gerne medvirke til projektet vedrørende vejbump. HOFOR er stadig interesseret i at lave klimatilpasningsprojekter i vores område og har derfor afholdt informationsmøde, som Michael, Lars, Shane og Erik Nielsen deltog i. På mødet informerede HOFOR om, at der kan gå to - tre år før HOFOR vender tilbage med et forslag til klimatilpasningsprojekt. Lars informerer generalforsamlingen om forløbet.

Der har været en forespørgsel fra Lene fra festudvalget: kommunen har et projekt hvor de vil give træer til relevante projekter - dem kunne vi bruge i stedet for de rødtjørner vi har fjernet. Michael sagde at det måtte Lene (som havde henvendt sig) gerne undersøge, og vi vil se om vi kan nedsætte et udvalg på den kommende generalforsamling. Der er kommet to nye medlemmer, og de har fået velkomstfoldere.

Gert tager kontakt til kommunen om hvorvidt vi kan tillade os at sætte skilte op omkring pladsen om at der ikke ryddes fortove.

### Regnskaber

Vi er begyndt på et nyt regnskabsår. Siden sidst er der ikke sket noget i vejfonden og i foreningen er der kommet et mæglerbidrag ind. Der er afholdt revision, og dertil hørende udgifter. På generalforsamlingen gennemgår Lars årsregnskabet frem til 30. september.

### Opfølgning plads/HOFOR

Der har været afholdt møde med HOFOR og de er stadig interesserede i vores plads, som nævnt ovenfor.

### **Opfølgning generalforsamling vedr bump**

Den nye beboer Peter som er den nye ejer af Kasper Skovs matrikel har indvilliget i at medvirke til at udarbejde tegningsforberedelse til ansøgningen som foreningen skal afgive til kommunen.

### **Kommende generalforsamling**

Lars har udarbejdet et udkast til dagsorden og en plan for hvordan det skal forløbe. Lars husker Lasse på at han skal lave beretning om festerne, og Michael tager fat i potentielle nye suppleanter til bestyrelsen.

Der kommer en gennemgang af fortovenes tilstand inden generalforsamlingen. Gert tager initiativ til denne gennemgang.

### **Eventuelt**

Der var ingenting til eventuelt.